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Van: R
Verzonden: dinsdag 29 november 2022 13:25
Aan:
CC:
Onderwerp: Mail aan burger i.r.t. motie 'Een sluitende ontsluiting', bij voorkeur vandaag te 

versturen
Bijlagen: Fwd: Hopelijk leest u deze brief vóór uw overleg over ontsluiting Park Waaijenstein 

-> graag alsnog uw eigen antwoord

Beste  
 
Na afstemming met en gisteren is besloten de mail vandaag te versturen, nadat er bekend is 
hoe het college reageerde. 
Daarom bij deze de aangepaste mail die je naar kan sturen als reactie. Zijn originele mail is van 22-11 
jl. (zie bijgevoegd). 
 
Een soortgelijke reactie is zojuist verstuurd naar een aantal andere belanghebbenden. 
 
Groet, 

 
 
Aan: 
Titel: Stand van zaken n.a.v. motie 'Een sluitende ontsluiting' 
 
  
Beste heer 
  
Via deze weg wil ik u graag informeren over een ontwikkeling rondom de motie ‘Een sluitende ontsluiting’. Deze 
motie gaat over de ontsluiting richting de Griftdijk van diverse woningen in park Waaijenstein evenals diverse 
woningen op landgoed Oosterhout. De motie vroeg het College om uitvoering te geven aan de wens van een groep 
bewoners om een ontsluiting te realiseren van de genoemde woningen via de van Boetzelaerstraat naar de 
Griftdijk.  De motie is op 14 september 2021 behandeld en aangenomen. U vindt de motie hier terug: 
nijmegen.bestuurlijkeinformatie.nl 
 
Sinds die tijd is er in opdracht van het College onderzocht hoe de ontsluiting het beste vorm gegeven kan worden. 
Vandaag, op dinsdag, 29 november 2022, heeft het College een reactie verstuurd aan de raad op deze motie. Het 
besluit is om De motie ‘een sluitende ontsluiting’ niet uit te voeren, en de 21 woningen in Waaijenstein te ontsluiten 
via de Volsellastraat, in overeenstemming met eerdere besluitvorming, waarbij maatregelen worden genomen om 
de verkeersveiligheid op de Volsellastraat te verbeteren. Uit een variantenstudie blijkt dat de ontsluiting via de 
Volsellastraat de meest wenselijke ontsluitingsstructuur blijft, gelet op verkeersveiligheid, doelmatigheid en 
juridische processen. Met het nemen van extra maatregelen om de verkeersveiligheid te verbeteren op de 
Volsellastraat verbeteren we de situatie niet alleen voor de 21 nieuwe woningen maar ook voor de bestaande 320 
woningen in dit deel van Oosterhout. U kunt de stukken binnenkort inzien via 
(nijmegen.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index). 
 
Hoe ziet het vervolg er nu uit? We zullen afwachten of de raad de informatiebrief van het college nog wil agenderen 
voor bespreking. Dit is waarschijnlijk eind december duidelijk. Afhankelijk daarvan nemen we relatief snel of juist 
wat later een besluit op bezwaar op het verkeersbesluit. Het streven is om over ongeveer een half jaar te starten 
met de werkzaamheden. In de tussentijd wordt er gewerkt aan het vormgeven van de inrichting van de 
Vosellastraat. Er zal daarbij ook participatie mogelijk zijn. 
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Verder wil ik u hartelijk danken voor uw aanbod om mij rond te leiden. Dit aanbod houd ik in gedachte voor een 
later moment aangezien ik al ter plekke ben geweest om de situatie te bekijken. 
 
Mocht u nog verdere vragen hebben over ontwikkelingen in en rondom park Waaijenstein, laat het gerust weten 
aan mij of aan de omgevingsmanager ( @nijmegen.nl ). 
 

 

wethouder Welzijn, Gezondheid, Inclusie, Klimaatadaptatie en Stadsvergroening, Mobiliteit  

  

 
 


